



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL STEEL INDUSTRY Date: 26-07-2021 02:33:19 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الصلب التاريخ: 26-07-2021 02:33:19 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>NATIONAL STEEL INDUSTRY announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الوطنية لصناعة الصلب عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 26-07-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 26-07-2021</p>
<p>Discontinuation of the Company's activities or of any of its branches, factories or subsidiaries and the reasons thereto</p>	<p>توقف الشركة أو أحد فروعها أو مصانعها أو الشركات التابعة لها عن العمل وأسباب ذلك</p>
<p>- Reference to our letter to you dated 13/7/2021 and the subject of the essential event is the company's cessation of work.</p> <p>- Referring to the phone call with the Amman Stock Exchange, we would like to inform you that the company will stop production, which will be from the beginning of July until the end of August, God willing</p> <p>- Please know that.</p> <p>- Reference to our letter to you dated 13/7/2021 and the subject of the essential event is the company's cessation of work.</p> <p>- Referring to the phone call with the Amman Stock Exchange, we would like to inform you that the company will stop production, which will be from the beginning of July until the end of August, God willing</p> <p>- Please know that.</p>	<p>- اشارة الى كتابنا لكم تاريخ 2021/7/13 وموضوعه الحدث الجوهري توقف الشركة عن العمل .</p> <p>- اشارة الى المكالمة الهاتفية مع السادة بورصة عمان , نود اعلامكم بتوقف الشركة عن الانتاج سيكون من بداية شهر تموز وحتى نهاية شهر آب بأذن الله .</p> <p>- راجيا العلم بذلك .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: tarik jamous</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: tarik jamous</p>